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Białe Błota, dnia 21.11.2023 r. 

BRG.0012.6.10.2023 

 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 21.11.2023 r.  

od godz. 14.30 w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1A. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Magdalena 

Sznajder, radny Łukasz Wyszomirski, radny Piotr Mądrzyński, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski, sołtys Sebastian Tomicki. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Temat posiedzenia:  

1. Kontynuacja kontroli rozpoczętych 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka poinformowała, że dzisiejsze posiedzenie jest 

kontynuacją kontroli dotyczącej kruszywa. W związku z tym, że czekamy na odpowiedź z 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska, nie zamkniemy dzisiaj jeszcze tej kontroli. 

Chcielibyśmy wiedzieć ile kruszywa mamy na stanie i jakiego rodzaju? 

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski odpowiedział, że obecnie 

na placu mamy tylko gruz, to co zostało przekruszone. Mało zostało tego co jest kupowane z 

zewnątrz na podstawie przetargu. Czekamy na rozstrzygnięcie kolejnego.  

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powiedziała, że wyśle pytania do Kierownika 

Referatu Michała Kostkowskiego. Zaproponowała, aby następną komisję dnia 12.12.2023 zrobić 

wyjazdową do Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami na wizje lokalną. 

 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami 

Michał Kostkowski obiecał, że przyjedzie na ul. Myśliwską zobaczyć jak wysypane tam jest 

kruszywo. Nikogo z Referatu nie było. Prosimy, aby to wyrównać. Zgłosiła jeszcze, że wyjazd z 

Zielonki z ul. Wspólnej nie ma cały czas lustra. Kiedyś było tam lustro, był wypadek i zostało 

skasowane, trzeba to lustro uzupełnić.  

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski odpowiedział, że 

wystosowaliśmy pismo do GDDKiA, bo droga serwisowa jest w ich zarządzie. Nie uzyskaliśmy 

odpowiedzi i to ponowiliśmy. 
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Radny Łukasz Wyszomirski zgłosił, że na ul. Orzechowej od 5 dni nie świecą się lampy. 

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski odpowiedział, że awaria 

została zgłoszona. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zgłosił też, że na drodze serwisowej lampy się świeciły. 

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski odpowiedział, że było to 

związane z odbiorem doświetlenia przejść dla pieszych na drogach serwisowych. 13 przejść dla 

pieszych zyskało takie doświetlenie. 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała co z wyświetlaczem radarowego pomiaru prędkości? 

 

Kierownik Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michał Kostkowski odpowiedział, że 

informacja została przekazana. Był tam problem z zabezpieczeniem, został wymieniony 

bezpiecznik i ta usterka już nie występuje. 

 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że w projekcie budżetu na 2024 rok mamy 

przewidziane 240 000 zł na naprawę ścieżki pieszo – rowerowej w Cielu. Na poprzedniej sesji 

Rady Gminy był wykonawca tej ścieżki i poinformował, że był w stanie wykonać te naprawy za 

darmo, a jego oferta została odrzucona, dlaczego? 

 

Sekretarz Ewa Galicka odpowiedziała, że nic nie wie o tym, żeby ten wykonawca składał ofertę, 

że wykona naprawy za darmo. Gdyby chciał wykonać za darmo to na nasze wezwania 

wielokrotne już powinien to dawno wykonać w ramach gwarancji i rękojmi. Natomiast 

przystąpił do postępowania przetargowego i złożył ofertę. Uznaliśmy, że wykonawca, który 

nierzetelnie wykonał zadania, który nie zagwarantował usunięcia stwierdzonych usterek nie 

może dokonywać naprawy sam po sobie za dodatkowe pieniądze.  

 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że wcześniej wójt mówił, że nie ma możliwości, aby 

tego wykonawcę wykluczyć. 

 

Sekretarz Ewa Galicka powiedziała, że nikt nie mógł zakazać złożenia oferty. Jeśli oferta została 

złożona w trybie postępowania o zamówienie publiczne to musieliśmy tę ofertę sprawdzić, 

rozważyć, ale również przygotowywaliśmy się pod kątem prawnym, żeby oferenta wykluczyć z 

tego postępowania.  

 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że mieszkańcy na spotkaniu u wójta zostali 

poinformowani że ulica Myśliwska w IV kwartale jest brana pod uwagę do przetargu. 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka odpowiedziała, że jutro jest komisja budżetu, na której będzie 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka, prawdopodobnie wójt. Proponuje jutro o to 

zapytać. 
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Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że w projekcie budżetu na 2024 rok wójt ul. 

Myśliwskiej w ogóle nie wziął pod uwagę. Ulica Myśliwska była wpisana u wójta w 

harmonogramie. Zbliża się grudzień i nic o tej ulicy nie słyszymy. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski powiedział, że na Komisji Gospodarki były inwestycja szczegółowo 

omawiane. Było pytanie o 2 etap ul. Myśliwskiej, ta inwestycja została zamknięta na ten rok i 

nie będzie robiona.  

 

Mieszkaniec zapytał o ul. Cukrową.  

Otrzymał informacje, aby zadać to pytanie na komisji budżetu.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała Kierownika Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami 

Michała Kostkowskigo, o sytuacji jaka miała miejsce na ul. Jaśminowej. Mieszkanka urwała 

zawieszenie. Poprosiła, aby zacząć równanie dróg od tej ulicy. 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka poinformowała, że gmina ma ubezpieczenie od odpowiedzialności 

cywilnej. W przypadku powstałej szkody za pośrednictwem Referatu Dróg zgłasza się do 

ubezpieczyciela. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka zapytała o opinię na temat projektu budżetu na rok 

2024 i WPF. 

Radny Łukasz Wyszomirski – NEGATYWNA 

Radna Magdalena Sznajder – NEGATYWNA 

Radna Katarzyna Tomicka – NEGATYWNA 

Komisja wydała negatywną opinię o projekcie budżetu na 2024 rok i o WPF. 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka zakończyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: Natalia Kuffel 

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

 

Katarzyna Tomicka 


